

第八屆國際 BIM 大獎賽參賽邀請函

敬啟者：

您好！bSHK 2023 年國際 BIM 大獎賽現已正式接受報名申請。

近年來隨著 BIM 技術的發展，系統的改良及新的 BIM 應用方案不斷湧現，BIM 技術的用戶越來越多。如何正確有效地應用 BIM 模型以及相關 BIM 資訊成為了企業乃至政府越來越關注的問題。探索 BIM 在數位化城市的應用，BIM 與人工智慧會擦出怎樣的火花，BIM 與智能建造等等，也引起了各國專家以及用戶的高度關注和熱議。

國際 BIM 大獎賽是一項專門針對 BIM 技術應用所設立的比賽，目前已成功舉行七屆。國際 BIM 大獎賽旨在公開表彰在創新應用 BIM 技術或運用 BIM 知識解決難題、明智決策、專案管理、提高建設生產力和運營管理等方面表現優秀，傑出貢獻的專案團隊或企業。而獲此殊榮的團隊或企業將會在 2023 年 11 月的 bSHK 國際 BIM 大會上被授予大獎賽證書或獎盃，並成為 2024 年 bSHK 經驗分享會的主要發言人。

大賽組委會誠摯邀請您的參與，大賽流程和時間安排詳見附件-比賽通知，報名及參賽作品提交截止時間為 9 月 30 日（週六）下午 5 點。為方便組委會統計，8 月 1 日—9 月 15 日之前完成線上報名資訊填寫，並按要求提交參賽材料，免收報名費；9 月 16 日-9 月 30 日提交參賽申請，每個專案需徵收報名費 1000 元。（備註：完成所有報名登記，且收到報名確認通知視為有效申請）

型建香港
IDTM · bSHK

如您想要瞭解更多資訊，請隨時與我聯繫。劉小姐，86 (020) 31142419 [或電郵至](mailto:info@ibimaward.org)

info@ibimaward.org。

此致



李剛 Elvis.Li

IDTM · bSHK 會長

2023年7月31日

Invitation to The 8th International BIM Awards Conference

Dear Sir or Madam,

On behalf of IDTM•bSHK, I am pleased to inform you that The 8th International BIM Awards Conference will be held in November. The applications for the awards are now open.

As BIM has become more mature over the years, it has now been widely used among the industry. The effective way of using BIM model and relevant BIM information have become a concern. The delivery standard of BIM model and application of BIM in the whole life cycle of building engineering have also attracted high attention and heated discussion among experts and users in various countries.

The International BIM Awards, a competition set up specifically for projects applying BIM technology, has been successfully held for seven years. The International BIM Awards are to celebrate organisations and professionals with outstanding and innovative contributions to the industry. Awards will be presented to commend teams or enterprises that have performed well and made extraordinary contributions in BIM implementation or use BIM for decision making to improve construction productivity and operations management. The winning team or enterprise will be awarded a certificate or trophy and will be the spokesperson in the bSHK experience sharing session of the conference in 2024.

The organising committee sincerely invites you to participate in the competition. For more details of the competition rundown and schedule, please refer to the attachment – Competition Notice. Please submit the application form on or before 30 September 2023. No extra application fee will be charged if the application form is submitted before 15 September 2023. Or 1000 yuan will be charged if the application form is submitted from 16 September to 30 September. All works and related documents should be submitted before 30 September 2023. Registration is deemed successful upon the confirmation notice replied.

Should you have any inquiries, please do not hesitate to contact Ms Liu at +86 020 3114 2419 or email to info@ibimaward.org.

We are looking forward to your participation.

Yours sincerely,



Elvis Li

Chairman of IDTM•bSHK